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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit tervez a kormány a VPOP vidéki kirendeltségeivel?” címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani a pénzügyminiszterhez . A kérdésre írásban várom
válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Információk szerint a kormány „a Vám- és Pénzügyőrség szervezetéről, valamint egyes
szervek kijelöléséről szóló 314/2006. (XII. 23) " számú kormányrendelet alapján a
vámhivatalok besorolásával kapcsolatos szabályok módosítására készül . Ugyanezen
információk szerint sok olyan vámhivatal kerül ismét létrehozásra, amelyek már korábban
megszűntek, továbbá olyan kirendeltségek megszüntetésére is sor kerül, amelyek az unió s
csatlakozásunk előtt még önálló státuszban működtek .

A hozzám eljutott hírek szerint Nagykanizsa vámhivatala — amely 2004-t ől nem önálló
szervként, hanem a Zalaegerszegi Vámhivatal kirendeltségeként működik — nem szerepel az
újra önálló státuszt kapó hivatalok tervezett listájában, s őt a nagykanizsai vámkirendeltsé g
teljes megsz űntetésén gondolkoznak a döntéshozók .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Vannak-e a fentiekben vázolt tervei a minisztériumnak új vámhivatalo k
létrehozásáról?

• Kérem, amennyiben módjában áll részletezze válaszában a tervezett új kirendeltsége k
létrehozásának indokait, az új kirendeltségek pontos megjelelésével !

• Valós-e az az információ, amely szerint a nagykanizsai kirendeltség telje s
felszámolását tervezik?

Lázár János
Fidesz — Magyar Polgári Szövetsé g

• Amennyiben valósak ezek az információk, kérem részletezze, hogy
alapján számolnák fel a nagykanizsai kirendeltséget !

Budapest, 2008 . április 23 .

milyen indokok
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